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В монографии дана многоаспектная характеристика и оценка природного 

комплекса г. Воттоваара, расположенного на крайнем юго-востоке Муезерского 
района Республики Карелия. Представлены результаты обследования территории 
пятью институтами КарНЦ РАН. Дана краткая характеристика и оценка общих 
физико-географических особенностей территории (геолого-геоморфологических, 
гидрологических и почвенных). Далее описаны и оценены наземные экосистемы 
(болота и заболоченные земли, леса и ландшафты в целом). В следующей части 
характеризуются и оцениваются сосудистые растения, мхи, грибы, млекопитаю-
щие, птицы, насекомые (со списками видов). Особое место в монографии занима-
ют материалы археологических изысканий. В заключении делаются общие выво-
ды и обосновывается целесообразность придания рассматриваемой территории 
статуса ландшафтного памятника природы регионального значения.  

 
Nature of Mount Vottovaara: characteristics, condition, conservation 
The monograph provides a comprehensive description and assessment of the nature 

of Mount Vottovaara, situated in the utter South-east of Muezersky District, Republic 
of Karelia. Results of the surveys carried out by five institutes of the Russian Academy 
of Science Karelian Research Centre are presented. The material is arranged in several 
major sections. First comes a brief outline and assessment of the general physiographic 
characteristics of the territory (geological, geomorphological, hydrological, and soil). 
Then, terrestrial ecosystems (wetlands, forests, and landscapes in general) are described 
and assessed. The next section deals with vascular plants, mosses, fungi, mammals, 
birds, insects (checklists included). A special part of the monograph is materials from 
archaeological studies. Finally, overall conclusions are drawn, and expediency of 
designating the area as a regional-scope integrated nature monument is substantiated. 
The book contains photographs of general views, forests, wetlands, etc. 
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